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Bjørn Nymoen

Fra: Lars Tveito [latv@online.no]
Sendt: 14. november 2012 22:11
Til: Jan-Arne Rønningen; Alv Smith Johansen; Ivar Jon Tunheim; Ole Herman Nordby; 

Olav Grande; Sven Halvorsen; Ulf Sundling; Alf Johan Svele
Kopi: Torstein Sagen; Bjørn Nymoen
Emne: Referat peismøte kommunikasjonskomiteen 14.11.2012

Til stede:    Ulf, Olav, Ivar Jon, Ole Herman, Lars 
Meldt forfall pga reiser: Alv, Sven 
  
1. Nye kandidater.   
Noen sonderinger i gang, men for tidlig for å melde opp navn.   
Ingen kunne huske å ha sett Marit Foss på noen liste over kandidater til medlemskap, er rutinen med å 
sende ut navneliste før noen blir reflektanter glemt?   
Spørsmålet ble ikke reist fordi noen hadde noen innvendinger i dette tilfellet. 
  
2. Bedret formalitet ved opptak av medlemmer. 
Vi oppfattet presidentens spørsmål til å dreie seg om det serimonielle ved opptak.  Anbefalingen etter litt 
diskusjon ble å bruke malen Tor brukte som president.  Han hadde sjekket litt med andre klubber og leste 
opp en epistel lånt fra en annen klubb.  Dette kan brukes som et fast innslag i en opptaksseremoni.  Videre 
passer pent antrekk seg, og det bør presiseres i innkallingen. 
  
3. Møtetidspunkt 
Det anbefales å holde fast i et klokkeslett uansett om det er spisning, utemøte eller vanlig møte. 
Komiteen er delt mellom 19.00 og 20.00, med et lite flertall for 20.00, begrunnet i at vi relativt nylig har 
forandret og ikke bør flytte tidspunkt for ofte. 
  
4. Programposter 
Vi hadde en diskusjon om hva vil vi med Rotary.  Guvernøren tok også opp dette i sitt foredrag.  Vi tror det 
er delte meninger og at vi bør ha en diskusjon om temaet fra tid til annen.  Vil vi kun ha et uforpliktende 
møte en gang i uka med gode foredrag?  Ønsker vi å sette noe mer spor lokalt?  Er nettverksbygging 
viktigst?  Vi ønsker å bruke vårt møte i februar på saken: 
  
05.02    Hva vil vi med rotary?  Innledning til diskusjon ved Olav Grande. 
  
30.04    Hvor går Jarlsberg Avis?  Vi inviterer ny redaktør i Jarlsberg (Forutsetter at ansettelsen er 
gjennomført da.  Ivar Jon tar ansvar for kontakten) 
  
Programposter i banken: 
    ‐ Utfylling av stein i Holmestrand  
    ‐ Jernbaneprosjektet nord/sørover, etter Holmestrand 
    ‐ Næringssjefen i Holmestrand, planer/vyer 
    ‐ Hotellets planer, leilighetsutbygging (Stolt) 
    ‐ Langøya, oppdatering om NoaHs planer 
    ‐ Samhandlingsreformen ett år etter ved kommunelegen Ole Bakke 
  
Deretter løste vi alle spørsmål vedr kommunesammenslåinger i Vestfold (presidenten hadde likt seg) og 
noen andre lokale utfordringer.  Trivelig møte. 
  



[Page #]

Lars 
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  


